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Protokół nr 25/12 

z XXV Sesji Rady Gminy Raszyn 

z dnia 4 września 2012 roku 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
Pan Andrzej Tokarski – Dyrektor Wydziału Prawnego w Mazowieckim Urzędzie 

Wojewódzkim – powitał wszystkich zebranych na XXV Sesji Rady Gminy Raszyn VI 

kadencji  oraz poinformował, że Wojewoda Mazowiecki Pan Jacek Kozłowski zwołał Sesję. 

Poinformował również, że Wojewoda zwołuje Sesję tylko i wyłącznie w celu 

przeprowadzenia wyboru nowego Przewodniczącego Rady. Z Panem Tokarskim przybyły 

również: Pani Agnieszka Jadczyk – Sternicka (Kierownik Oddziału Nadzoru nad Organami 

Samorządów) oraz Pani Małgorzata Zawadka (Inspektor w Wydziale Prawnym). Następnie 

poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym uprawnionym do 

przeprowadzenia Sesji do momentu wyboru Przewodniczącego  jest radny najstarszy 

wiekiem, który wyrazi na to zgodę. Pan Andrzej Tokarski zapytał Pana Kazimierza 

Wieczorka czy wyraża zgodę na poprowadzenie Sesji, który się zgodził oraz podpisał 

oświadczenie o wyrażeniu zgody. 

 

Pan Kazimierz Wieczorek powitał przedstawicieli Wojewody, Wójta A. Zarębę, Wicewójt M. 

Lechańską, Wicewójta M. Chmielewskiego, radnych, sołtysów i wszystkich zebranych oraz 

otworzył XXV Sesję Rady Gminy Raszyn w dniu 4 września 2012 r. stwierdzając quorum. 

Odczytał proponowany porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Wybór Przewodniczącego Rady VI kadencji: 

a) zgłaszanie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie głosowania. 

4) Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego. 

5) Zamknięcie obrad. 

 

Pan K. Wieczorek zapytał o uwagi lub propozycje do przedstawionego porządku obrad. 

Mieszkaniec Gminy Raszyn Pan Mickiewicz obecny na sali, złożył wniosek o wotum 

nieufności dla Rady Gminy i odniósł się do rezygnacji przez Panią Szarek i Panią Koper oraz 

do pisma, które złożył do Urzędu w miesiącu czerwcu br. 

Pan K. Wieczorek zaproponował, że ta sprawa zostanie rozpatrzona w dalszej części obrad 

Sesji bądź na następnym posiedzeniu. 

Pani Celina Szarek odniosła się do swojej rezygnacji z funkcji Przewodniczącej. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 13 za. 

 

3.  Wybór Przewodniczącego Rady VI kadencji 
Pan K. Wieczorek poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

Pan J. Hoffman zgłosił kandydaturę Pana Dariusza Marcinkowskiego, który wyraził zgodę. 

Pan K. Wieczorek poinformował, że w celu przeprowadzenia procedury głosowania należy 

wybrać Komisję Skrutacyjną oraz poprosił o zgłaszanie kandydatów do w/w komisji. 

Pani C. Szarek zgłosiła kandydaturę Pana M. Słomy, który wyraził zgodę. 

Pani H. Koper zgłosiła kandydaturę Pana I. Kopra, który wyraził zgodę. 

Pani T. Nowak zgłosiła kandydaturę Pana T. Pawlikowskiego, który wyraził zgodę. 



 2 

Ponadto Pan K. Wieczorek poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie się                              

i sporządzenie kart do głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy Raszyn. 

W tym celu zarządził 10 minut przerwy. 

 

Wznowienie obrad. 

 

Pan T. Pawlikowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował o sposobie 

głosowania oraz rozdał kolejno karty do głosowania.  

Radni przystąpili do głosowania zgodnie z instrukcją zamieszczoną na karcie, a następnie 

wrzucili kolejno karty do urny.  

 

Pan K. Wieczorek poinformował, że Komisja Skrutacyjna dokona przeliczenia głosów,                 

w związku z tym ogłosił  krótką przerwę. 

 

Wznowienie obrad. 

 

Pan K. Wieczorek poprosił Komisję Skrutacyjną o odczytanie protokołu z głosowania. 

Pan T. Pawlikowski odczytał protokół o następującym brzmieniu „(...) Komisja stwierdza 14 

ważnych kart do głosowania w urnie, oddano 14 ważnych głosów w tym: 9 głosów za,                      

4 przeciw i 1 wstrzymujący. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Pan Dariusz Marcinkowski 

został wybrany Przewodniczącym Rady Gminy Raszyn VI kadencji. Koperta zawierająca 

wypełnione karty do głosowania jest załącznikiem do niniejszego protokołu.”  

 

4. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego. 

Pan K. Wieczorek przekazał prowadzenie obrad  XXV Sesji Rady Gminy nowo wybranemu 

Przewodniczącemu Rady Gminy Raszyn Panu Dariuszowi Marcinkowskiemu. 

Pan Wójt Andrzej Zaręba, pogratulował nowemu Przewodniczącemu. 

 

Pan D. Marcinkowski podziękował za głosy oddane na jego kandydaturę. Stwierdził, że 

funkcja Przewodniczącego jest odpowiedzialna, bo wystąpiła trudna sytuacja. Historia Gminy 

Raszyn ma tworzyć jakość dającą nam możliwości rozwoju. Trzeba zapomnieć                               

o niedomówieniach, należy wspólnie w jedności tworzyć nową jakość Gminy Raszyn. 

Poinformował, że liczy na Radę, Sołtysów i Przewodniczących Osiedli, że wspólnie będą 

tworzyć tą nową jakość Samorządu Raszyńskiego.  

Przewodniczący podziękował Pani Celinie Szarek i Pani Henryce Koper. 

 

Pan D. Marcinkowski odniósł się do złożonej propozycji porządku obrad i zapytał czy Radni 

mają również jakieś propozycje. 

Pan S. Ostrzyżek zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad: 

pkt. 5: Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Raszyn; 

pkt. 6: Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/56/11 Rady Gminy Raszyn z dnia 28 

kwietnia 2011 r., w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, dla terenów położonych we wsi Rybie w Gminie 

Raszyn – obszar I, w rejonach: ul. Malinowej i ul. Relaksu. 

pkt. 7: Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

terenów położonych we wsi Łady i Dawidy Bankowe w Gminie Raszyn.  

pkt. 8: Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn                   

(Falenty i Falenty Duże).  
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pkt. 9: Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu gminy Raszyn z przeznaczeniem na rozbudowę Szkoły Podstawowej w 

Sękocinie we wsi Słomin – etap I. 

pkt. 10: Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2012. 

pkt. 11: Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn. 

pkt. 12: Interpelacje i zapytanie radnych. 

pkt. 13: Sprawy różne. 

pkt. 14: Zamknięcie obrad. 

 

Pani T. Nowak złożyła wniosek o dodanie do porządku obrad Uchwały w sprawie ustalenia 

liczby Wiceprzewodniczących. 

 

Wniosek Pana S. Ostrzyżka został poddany pod głosowanie: 13 osób za, 1 wstrzymujący. 

Wniosek Pani T. Nowak został poddany pod głosowanie: za 0 osób, 7 przeciw, 7 osób się 

wstrzymało. 

 

Nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Przewodniczącego Rady VI kadencji: 

d) zgłaszanie kandydatów, 

e) wybór komisji skrutacyjnej, 

f) przeprowadzenie głosowania. 

4. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego.. 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Raszyn: 

a)    zgłaszanie kandydatów, 

b)    wybór komisji skrutacyjnej, 

c)  przeprowadzenie głosowania. 

6. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/56/11 Rady Gminy Raszyn z dnia 28 

kwietnia 2011 r., w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, dla terenów położonych we wsi Rybie w Gminie 

Raszyn – obszar I, w rejonach: ul. Malinowej i ul. Relaksu. 

7. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

terenów położonych we wsi Łady i Dawidy Bankowe w Gminie Raszyn.  

8. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn                   

(Falenty i Falenty Duże).  

9. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu gminy Raszyn z przeznaczeniem na rozbudowę Szkoły Podstawowej                    

w Sękocinie we wsi Słomin – etap I. 

10. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2012. 

11. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn. 

12. Interpelacje i zapytanie radnych 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad. 
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5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady VI kadencji 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

Pan K. Wieczorek zgłosił kandydaturę Pani Anny Matrackiej, która wyraziła zgodę. 

Przewodniczący poinformował, że w celu przeprowadzenia procedury głosowania należy 

wybrać Komisję Skrutacyjną oraz poprosił o zgłaszanie kandydatów do w/w komisji. 

Pan S. Ostrzyżek zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna pozostała ta sama co przy wyborze 

Przewodniczącego Rady Gminy Raszyn. 

Pan D. Marcinkowski poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie się                              

i sporządzenie kart do głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy Raszyn. 

W tym celu zarządził przerwę. 

 

Wznowienie obrad. 

 

Pan T. Pawlikowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował o sposobie 

głosowania oraz rozdał kolejno karty do głosowania.  

Radni przystąpili do głosowania zgodnie z instrukcją zamieszczoną na karcie, a następnie 

wrzucili kolejno karty do urny.  

 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja Skrutacyjna dokona przeliczenia głosów,                 

w związku z tym ogłosił  krótką przerwę. 

 

Wznowienie obrad. 

 

Pan D. Marcinkowski poprosił Komisję Skrutacyjną o odczytanie protokołu z głosowania. 

Pan T. Pawlikowski odczytał protokół o następującym brzmieniu „(...) Komisja stwierdza 13 

ważnych kart do głosowania w urnie, oddano 13 ważnych głosów w tym: 9 głosów za,                      

4 przeciw. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Pani Anna Matracka została wybrana 

Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Raszyn VI kadencji. Koperta zawierająca wypełnione 

karty do głosowania jest załącznikiem do niniejszego protokołu.”  

 

 

6. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/56/11 Rady Gminy Raszyn z dnia 28 

kwietnia 2011 r., w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, dla terenów położonych we wsi Rybie w Gminie 

Raszyn – obszar I, w rejonach: ul. Malinowej i ul. Relaksu. 

Pan J. Hoffman – Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wicewójt M. Chmielewski przedstawił zasadność podjęcia uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za. 

 

7. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

terenów położonych we wsi Łady i Dawidy Bankowe w Gminie Raszyn.  

Pan J. Hoffman – Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani M. Łachniak – Kierownik Referatu Urbanistyki i Planowania Przestrzennego oraz 

Projektant Pan Zgierski omówili projekt uchwały oraz udzielili wyjaśnień. Uchwała dotyczy 

rozbudowy szkoły we wsi Łady. Cały obszar działki nr 111 zostaje przeznaczony pod usługi 

oświaty, oprócz usług oświaty istnieje również możliwość realizacji usług sportu, rekreacji, 

kultury oraz całego zaplecza związanego ze szkołą i jej funkcjonowaniem. 
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Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie jakie są plany wobec wąskiej części działki, co będzie tam 

robione? 

Pan Zgierski poinformował, że cała działka jest przeznaczona pod usługi oświaty, jest to 

również teren przeznaczony pod poszerzenie drogi Miklaszewskiego. Na tym wąskim pasie 

istnieje możliwość realizacji zieleni oraz mogą być parkingi. 

Pan S. Ostrzyżek zapytał czy istnieje możliwość wybudowania w tym miejscu przedszkola? 

Projektant stwierdził, że jest to funkcja dopuszczalna. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że działka ma swoje mankamenty jeśli chodzi o jej szerokość, 

nie mniej projekty przedszkoli są takie, które można umieścić i na tego typu działce jeśli jest 

ona odpowiednio długa. Jeśli będzie deficyt miejsc przedszkolnych lub będzie sytuacja, że             

z przyczyn technicznych będzie trzeba zrezygnować z wynajmowania budynku przedszkola 

na terenie Spółdzielni to wtedy będzie możliwość zoorganizowania przedszkola. Udzielił 

dalszych wyjaśnień. 

Pani H. Koper zadała pytanie o szerokość działki, na której by ewentualnie powstało 

przedszkole? 

Pan Zgierski poinformował, że ok. 20 m. 

Odbyła się dyskusja. 

Pani H. Koper zapytała czy jak będzie projektowany w tym miejscu parking, to będzie on 

ogólnodostępny? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że parking będzie potrzebny aby zabezpieczyć obsługę szkoły. 

Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za. 

 

8. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn                   

(Falenty i Falenty Duże). 
Wicewójt M. Chmielewski przedstawił zasadność podjęcia uchwały. Poinformował,                    

że w wykazie dróg gminnych znajduje się nazwa ulicy Falenckiej, lecz pominięto w nazwie 

ulicy zawrzeć terytorium dwóch sołectw: Falenty i Falenty Duże. W związku z tym ulica 

Falencka na dzień dzisiejszy posiada tylko możliwość nadawania numeracji porządkowych            

w Jankach i w Falentach Nowych. Należy uporządkować stan istniejący i wychodząc 

naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców, którzy wystąpili o nadanie numeru porządkowego 

trzeba uzupełnić braki formalne w nazewnictwie ulic. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pani C. Szarek zadała pytanie odnośnie sytuacji z numeracją tej ulicy, czy coś zmieni? 

Odniosła się do pisma złożonego do Biura Rady w sprawie ulicy Długiej o rozbieżnościach           

w numeracji. 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że nie będzie żadnego problemu, gdyż Sołectwo 

będzie miało oddzielną numerację.  

Odbyła się dalsza dyskusja. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 11 za, 1 osoba wstrzymała się. 

 

 

 9. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu gminy Raszyn z przeznaczeniem na rozbudowę Szkoły Podstawowej                         

w Sękocinie we wsi Słomin – etap I. 

Pan D. Marcinkowski Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Pani C. Szarek zadała pytanie czy jest potrzebne zadłużanie Gminy skoro poprzednia 

rozbudowa szkoły była ze środków własnych Gminy? 
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Pani Skarbnik poinformowała, że zaciągnięcie tej pożyczki pozwala na zwolnienie części 

środków własnych i przeznaczenie na inne cele.  

Pani C. Szarek zadała pytanie na jakie cele będzie przeznaczona kwota 1 mln zł. ze środków 

własnych? 

Pani Skarbnik udzieliła wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja. 

Pan S. Ostrzyżek odniósł się do rozbudowy Szkoły w Sękocinie i zapytał czy jest potrzeba 

wzięcia tej pożyczki? Poinformował, że Komisja Budżetu wnioskowała o przedstawienie 

harmonogramu rozbudowy Szkoły w Sękocinie.  

Wójt A. Zaręba poinformował o zaangażowaniu środków na poszczególne etapy: 

- III kwartał 2012 r.: kwota brutto 714.896 zł; 

- IV kwartał 2012 r.: kwota brutto 620.926 zł; 

Udzielił dalszych wyjaśnień oraz omówił sprawę rozbudowy Szkoły Podstawowej                         

w Sękocinie.  

Pani H. Koper zadała pytanie czy kwota przeznaczona w tym roku na rozbudowę szkoły 

będzie całkowicie wydane i czy konieczna jest ta pożyczka? 

Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja. 

Pani H. Koper zwróciła uwagę, że na rok 2013 są zabezpieczone pieniądze na budowę szkoły, 

więc jeżeli Wykonawca wykona coś w tym roku, to w nowym roku może mieć zapłacone                

z pieniędzy które są zabezpieczone na 2013 r. 

Pani Skarbnik udzieliła wyjaśnień. Poinformowała również, że poza inwestycjami są też 

wydatki bieżące.  

Odbyła się dyskusja. 

Pani H. Koper poinformowała, że jest przeciwna braniu pożyczki. 

Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie co znaczy etap I w rozbudowie szkoły, co obejmuje i ile jest 

przewidzianych etapów? 

Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień oraz odczytał harmonogram rozbudowy szkoły. 

Pan S. Ostrzyżek odniósł się do przedstawionego harmonogramu. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 11 za, 2 osoby przeciw. 

 

10. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2012. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Pani C. Szarek zadała pytanie odnośnie kwoty 50.000 zł przeznaczonej na parking dla OSP, 

czy ta kwota jest w remontach bieżących? 

Pani Skarbnik udzieliła wyjaśnień. 

Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie odnośnie faktur wystawianych przez Spółkę EKO – RASZYN 

za wodę i ścieki w związku z podjętą Uchwałą o dopłatach – jak będzie teraz to realizowane 

w stosunku do mieszkańców, czy będą faktury korygujące? Zapytał również o zwiększenie 

budżetu na odwodnienia, co będzie za tą kwotę robione? 

Wicewójt M. Chmielewski przedstawił harmonogram w sprawie odwodnień oraz go omówił. 

Odbyła się dyskusja w tym temacie. 

Odbyła się dyskusja na temat ul. Pruszkowskiej. 

Pan S. Ostrzyżek odniósł się do swojego pytania w sprawie opłat za wodę i ścieki. 

Pani Skarbnik i Wójt A. Zaręba udzielili wyjaśnień.  

Pani C. Szarek odniosła się do sprawy budowy kanalizacji na pozostałej części                              

ul. Kasztanowej, zwróciła się z prośbą o przygotowanie przetargu w tej sprawie. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 9 za, 3 osoby przeciw. 

 



 7 

11. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 7 za, 1 osoba przeciw, 1 osoba 

się wstrzymała. 

 

12. Interpelacje i zapytanie radnych. 

Pani C. Szarek zadała pytanie na jakim etapie jest projekt budowlano – wykonawczy 

dotyczący ulicy Przesmyk we wsi Rybie? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że jeśli chodzi o wykonanie projektu budowlanego to umowa 

jest zawarta. Ulica Przesmyk jest na etapie projektowania, zatwierdzona jest koncepcja 

przedstawiona przez projektanta. Oczekiwanie jest na uzgodnienia i projekt, który będzie 

można złożyć do pozwolenia na budowę. 

Pani C. Szarek zapytała czy jest szansa jeszcze w 2012 r. aby inwestycja była wykonana? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że wykonanie inwestycji w przyszłym roku, natomiast 

pozwolenie na budowę do końca tego roku. 

Pan T. Pawlikowski zadał pytanie czy jest szansa aby termin do 23 września dróg na terenie 

Ład i Dawid Bankowych był dotrzymany? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że otrzymał zapewnienie dotrzymania terminu w trakcie 

negocjacji. Nie ma jeszcze podpisanych stosownych porozumień. Odniósł się do sprawy 

firmy WODROL. Prace kanalizacyjne są przez tą firmę nadal prowadzone ale problem jest             

z odtworzeniem nawierzchni. W związku z tym powołano do rozmów drugą firmę 

ENERGOPOL Lublin, w wyniku porozumienia między tymi firmami ma dojść do zmiany 

lidera w konsorcjum tych firm. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan T. Nowak zadała pytania: 

1) Czy zakończono prace projektowe kanalizacji sanitarnej Janek, Wypęd i Puchał? 

2) Jakie są losy projektu wodociągu w ulicy Mszczonowskiej po zachodniej stronie? 

3) Czy zostały zakończone prace projektowe odwodnienia ulicy Wirażowej i Żwirowej? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że: 

Ad. 1) Jeśli chodzi o wykonanie projektu kanalizacji sanitarnej są prowadzone rozmowy                 

z Instytutem Technologiczno – Przyrodniczym, który ma nam udzielić służebności na 

przejście kanałem wzdłuż tzw. Grobli, dzięki temu przemieszczania ścieków w kierunku 

przepompowni w Nowych Grocholicach a potem do Falent. Rada Naukowa ITP ma się zebrać 

we wrześniu i taką decyzję ewentualnie ma podjąć. W międzyczasie zrobiony był przez 

Instytut operat szacunkowy na wartość służebności. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Ad. 2) Wniosek jest pozwoleniem na budowę, była zmieniana mapa do celów projektowych. 

We wrześniu powinno być pozwolenie na budowę. 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że: 

Ad. 3) W tej sprawie nie ma dobrych wieści, że kilku mieszkańców Puchał nie wyraziło 

zgody na projekt. Jest oczekiwanie na rozstrzygnięcie GDKKiA – chodzi głównie                          

o odprowadzenie wody docelowe ulicą Centralną do kanału, który jest na granicy gmin. 

Dopóki GDKKiA nie przejmie gruntów właścicieli dotychczasowych to nie można nic zrobić. 

Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan J. Hoffman zadał pytanie odnośnie ul. Przelotowej, na której po opadach deszczu 

powstają kałuże. Pani Inspektor poinformowała, że ul. Przelotową od ul. 19 – go Kwietnia 

Gmina naprawi bo to nasz rejon. Natomiast od drugiej strony a konkretnie chodzi o ul.                 

Na Skraju to można zrobić tylko do granicy, bo dalej teren należy do Gminy Włochy. Ten 

odcinek jest najbardziej problematyczny, bo są tam duże kałuże i mieszkańcy nie mogą 

przejść. Czy można zrobić obie strony? 



 8 

Wójt A. Zaręba poinformował, że Gmina zrobi w takim zakresie w jakim ma prawo do 

dysponowania gruntami. Ta część od ul. Na Skraju należy do Zarządu Dróg Miejskich i to oni 

powinni się tym zająć. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan S. Haczkur zadał pytanie kiedy będzie zabezpieczony właz studzienki 

telekomunikacyjnej znajdującej się na rogu ul. Łącznej i Stawowej? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że zabezpieczenie tymczasowe możemy zrobić. Sytuacja ta 

była zgłaszana kilkakrotnie do Telekomunikacji, ponieważ jest to ich majątek.  

Pani C. Szarek zadała pytania: 

1) czy wyjaśniła się już sprawa ul. Środkowej? 

2) czy termin 30 września zostanie dotrzymany w sprawie wykonania budowy kanalizacji? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że: 

Ad. 1) Decyzja Wojewody o tzw. komunalizacji, czyli przejęciu na własność Gminy Raszyn 

ul. Środkowej, została oprotestowana przez jednego z mieszkańców, który stwierdził że ten 

kawałek ulicy należy do niego. Sprawa jest taka, że ten Pan chce dostać odszkodowanie, ale 

zgodnie z ustawą do końca 2005 r. nie zgłosił takiego roszczenia. Odwołanie od Decyzji 

Wojewody trafiło do Ministerstwa Infrastruktury, które jeszcze nie wydało rozstrzygnięcia            

w tej sprawie. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Ad. 2) Na przedłużenie tego terminu do 30 września jest zgoda Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja w tym temacie.  

Pani C. Szarek zadała pytanie odnośnie ul. Rzemieślniczej – czy Gmina wykupiła już od 

prywatnego właściciela ta ulicę czy nadal jest własnością tej osoby? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że nadal jest ona własnością tej osoby. Nie wykupywano tej 

ulicy. Ponadto poinformował, że bez zgody Rady Gminy nie może podejmować takich 

decyzji. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan S. Ostrzyżek odniósł się do sprawy kanalizacji wykonywanej przez Firmę WODROL. 

Dotyczy głównie odbioru przykanalików, że powinni być przy nich przedstawiciele Spółki 

EKO – RASZYN. Niestety taka sytuacja rzadko się zdarza. Czy nie będzie problemów                   

z przyłączaniem do kanalizacji? Odniósł się również do odtworzenia ulic i chodników, które 

niestety są źle zrobione. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że błędy były już na etapie projektów. Przyłącza mają być 

zrobione. Odniósł się do Spółki EKO – RASZYN. Każdy projekt kanalizacyjny jest z nimi 

uzgadniany bardzo dokładnie. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja. 

Pani T. Nowak zadała pytanie odnośnie usunięcia projektu kanalizacji sanitarnej na                     

ul. Godebskiego w Jankach z projektu unijnego – co się do tej pory zmieniło w tym zakresie? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że jest ona projektowana, będzie uzgadniany tak przebieg aby 

było możliwe wykonanie. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan S. Haczkur zadał pytanie czy został wykupiony grunt ewentualnie podpisana umowa 

służebności pod przedłużenie ulicy Waryńskiego do ul. Zacisze, na którym jest umieszczona 

główna przepompownia kanalizacji z Grocholic i do której ma być podłączona kanalizacja                     

z Puchał? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że jest tam sytuacja złożona z dwóch postępowań. 

Pierwsze z postępowań jest prowadzone w trybie art. 73, czyli w tym trybie który reguluje akt 

własności sprzed lat kilkunastu a drugie na zasadzie rokowań, uzgodnienia wykupu gruntów 

zgodnie z planem zagospodarowania. Na dzień dzisiejszy jest złożony wniosek o tzw. kontroli 

geodezyjnej w Starostwie. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan K Wieczorek zadał pytanie jak wygląda sytuacja ze ścieżką rowerową przez Jaworową             

w kierunku Raszyn? 
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Wójt A. Zaręba poinformował, że uzgodniono chodnik i tak jest zapisane w budżecie. W tym 

roku rozpoczyna się projektowanie. Udzielił wyjaśnień. 

Pan T. Pawlikowski zadał pytanie o rozwiązanie problemu gimbusów? 

Wicewójt M. Lechańska poinformowała, że organizacja ruchu drogowego Gimbusa I                     

i Gimbusa II jest zatwierdzona przez Starostwo i przez Wydział Ruchu Drogowego. Został 

wykonany odpowiedni projekt z przystankami. Obecnie są zgłaszane uwagi, pewne 

rozwiązania już są. Ponadto poinformowała o spotkaniach w tej sprawie. 

Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie o inwestycje, które wykonuje Spółka Wodna na rzecz Gminy? 

Czy już zostały zgłoszone do obioru wykonane jakieś prace? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że nie złożono jeszcze żadnych prac do odbioru. 

Wójt wystosował dwukrotnie prośbę o informowanie o poszczególnych etapach prac.           

Na razie brak zgłoszeń do uczestnictwa w odbiorach. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że dostał dokumenty dotyczące postępowań przetargowych 

wraz z oświadczeniem Spółki, że pewien zakres prac będzie wykonywać własnymi siłami. 

Udzielił wyjaśnień. 

Pani H. Koper odniosła się do artykułu w Kurierze Raszyńskim w sprawie sytuacji na placach 

zabaw. Kto powinien sprzątać place zabaw? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że place zabaw sprzątanie powinni wykonywać osoby do tego 

wyznaczone.  

Pani H. Koper odniosła się do picia alkoholu na placach zabaw. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że należy to do Policji; spożywanie alkoholu w miejscach 

publicznych jest zakazane. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

 

13. Sprawy różne. 

Pan R. Sieradzki odniósł się do sprawy usunięcia z Klubu Jedności Raszyn. Udzielił 

wyjaśnień w tej sprawie. 

Pan S. Ostrzyżek nawiązał do postępowania byłej Przewodniczącej w sprawie nie 

zwoływania sesji. 

Pani C. Szarek nawiązała do mieszkańca Gminy Pana Mickiewicza, który na początku obrad 

sesji złożył wniosek o wotum nieufności dla Rady Gminy i odniósł się do rezygnacji przez 

Panią Szarek i Panią Koper oraz do pisma, które złożył do Urzędu w miesiącu czerwcu br. 

Poinformowała o spotkaniu z Panem Mickiewiczem oraz o tym co na nim ustalono. Odniosła 

się również do nie zwoływania sesji.  

Wójt A. Zaręba odniósł się do słów Pani C. Szarek. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn D. Marcinkowski odczytał pismo Pana Mickiewicza. 

Pan Krzysztof Dziekański – sołtys Sękocina Starego – zadał pytania: 

1) co się dzieje z projektem odwodnienia ul. Sękocińskiej? 

2) na jakim etapie jest projekt parkingu przy ul. Starowiejskiej? 

3) co ze światłami w Sękocinie? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że: 

Ad. 1) Pierwotnie wybrany Wykonawca, nie wykonał tego zadania. Nowo wybrana firma nie 

zgłaszała zaniedbań i problemów i że wszystko idzie zgodnie z planem. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że: 

Ad. 2) projekt jest już uzgodniony. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Ad. 3) są wybrane oferty. Udzielił wyjaśnień. 

Pan Jarosław Aranowski – sołtys Dawid Bankowych- odniósł się do sprawy przepompowni 

ścieków w Dawidach Bankowych, złożył prośbę aby to zamknąć hermetycznie, aby żadne 

zapachy się nie wydobywały. 

Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień w tej sprawie. 
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Pani Gabriela Kaczorowska – sołtys Puchał – zadała pytanie odnośnie pojemników na odzież 

używaną na terenie Puchał, czy będzie sprzątnięty? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że Urząd Gminy nie wydawał zezwoleń na 

ustawienie tych pojemników. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Wójt A. Zaręba również udzielił wyjaśnień w tej sprawie. 

Pani G. Kaczorowska zadała pytanie kiedy będą tablice ogłoszeniowe dla sołtysów? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że przetarg został rozstrzygnięty.  

Pan Adam Kazubek – sołtys Janek – odniósł się do sprawy opuszczonego kiosku przy kładce 

w Raszynie. 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że sprawa ta dotyczy GDGKiA. Udzielił dalszych 

wyjaśnień. 

Pani Janina Furmańska – sołtys Jaworowej II – nawiązała do sprawy chuligaństwa na placu 

zabaw w Jaworowej. 

Przewodniczący Rady Gminy obiecał pomoc. 

Pan T. Pawlikowski poinformował o zbiórce funduszy na witraże w kościele w Dawidach 

Bankowych. 

Pan Mickiewicz zapytał jakie losy czekają jego pismo złożone do Urzędu w miesiącu czerwcu 

br. 

Pan D. Marcinkowski udzielił wyjaśnień. Pismo to nie zawiera ani dobrej formy ani treści. 

Pan Mickiewicz poruszył temat praw miejskich dla Raszyna. 

Wicewójt M. Chmielewski odniósł się do pisma Pana Mickiewicza. 

Wójt A. Zaręba nawiązał do praw miejskich. Udzielił wyjaśnień. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że rezygnuje z funkcji Przewodniczącego Komisji 

Budżetu oraz z członkowstwa w Komisji Bezpieczeństwa w związku z wybraniem na 

Przewodniczącego Rady Gminy. Ponadto poinformował, że do 15 września Radni mają 

składać wnioski do budżetu, natomiast Sołtysi i Przewodniczący Osiedli do 30 września. 

Następna sesja – pod koniec września. 

 

14. Zamknięcie obrad. 

W związku ze zrealizowanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady D. Marcinkowski             

o godz. 16.25 zamknął obrady XXV Sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady 

 

Katarzyna Gardynik                            Dariusz Marcinkowski 

 

 

 


